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Latem przedstawiciele urzędu gminy złożyli wizytę w ministerstwie infrastruktury, gdzie w
szerokim zespole roboczym toczyły się rozmowy na temat bolimowskiego węzła.  

Mimo utrudnionej pracy gmina nadal pracuje nad swoją koncepcją wybudowania węzła
autostradowego, który umożliwiłby wjazd i zjazd z autostrady A2. Pilnie potrzebne są konsultacje
społeczne.

Przedstawiono między innymi lokalizację, koncepcję oraz możliwości i warianty sfinansowania
budowy. Konkluzją spotkania była propozycja kolejnego spotkania poszerzonego o przedstawicieli
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.

- Spotkaliśmy się także z przedstawicielami urzędu marszałkowskiego i wojewody
łódzkiego – mówi wójt Stanisław Linart. – Wszyscy dają nam zielone światło i deklarują
pomoc merytoryczną pod warunkiem, że sami sfinansujemy budowę węzła. To oczywiście



jest niemożliwe, nie mamy takich możliwości finansowych. Widzimy jednak pewne
możliwości, ale najpierw musimy się zapytać mieszkańców gminy czy chcą, żeby węzeł
powstał.
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